
 
 

Datum: 3 maart 2025 

Betreft: Schriftelijke vragen over beëindigen inwonerspanel 
conform artikel 37 reglement van orde 

Geacht college, 

Enigszins verrast las ik in de programmabegroting dat het inwonerspanel beëindigd wordt als 
‘saldoverbeterende maatregel’. Het inwonerspanel is sinds 2018 al in gebruik om bewoners te 
betrekken bij onze lokale vraagstukken. Inmiddels is dit uitgegroeid tot maar liefst 1379 
panelleden die betrokken willen worden bij het beleid: ruim 3% van onze inwoners. 

In het coalitieakkoord wordt het inwonerspanel meermaals genoemd als middel om 
beleidsprioriteiten af te stemmen. Inwoners gaven aan ‘openheid en transparantie’ als 
belangrijkste element te zien evenals goed luisteren naar inwoners. Dit besluit in deze 
coalitieperiode valt niet te rijmen met het ingestoken beleid. 

De inwoner op 1, betrokkenheid en participatie van inwoners blijven loze woorden als ze zo 
zonder kennisgeving en zonder duidelijke redenen de nek om worden gedraaid.  

Het bovenstaande roept bij D66 de volgende vragen op: 

1. Waarom heeft het college ervoor gekozen om de 1379 deelnemers van het 
Inwonerspanel niet vooraf te informeren over de beëindiging hiervan? En wanneer was 
het college van plan dit te gaan doen? 
 

2. Welke concrete alternatieven komen er voor het Inwonerspanel en hoe wordt 
gewaarborgd dat de gemeente ook in de toekomst structureel de mening van inwoners 
ophaalt? 
 

3. Kunt u het rapport van het doelmatigheidsonderzoek delen met bijbehorende conclusies 
die tot de stopzetting van het Inwonerspanel hebben geleid? 
 

4. Wat heeft het Inwonerspanel en de gestelde enquêtes in grote lijnen opgeleverd? 
 

5. In plaats van het Inwonerspanel te beëindigen, had er niet beter gekozen kunnen worden 
om dit instrument te verbeteren waardoor de doelmatigheid verhoogd zou worden? Denk 
aan gericht uitvragen, informatie verwerken en terugkoppelen. 

Met vriendelijke groeten, 

 

Thom de Vries-ten Klooster 
Fractie D66  


